



NO. HUBUNGAN SOSIAL AND  
CIMB 8602-700-403  
M B B 564717521826  
Dewan Pahlawan, 100, Jalan Pahlawan,  
Seri Kembangan, 43300 Seri Kembangan,  
Selangor Darul Ehsan, Malaysia

# 5

**DISIPLIN HALANGAN UTAMA**

Pertumbuhan Halangan

Kembara Berjalan Kaki di Bukit Besi

Puncak Rock Climbing

Cross Country

The Finisher

## Warriors Challenge 2016 Promosi Tabung Pahlawan

SEBAHAGIAN daripada peserta yang menyertai Warriors Challenge' di Universiti Pertahanan Nasional Malaysia (UPNM) Sungai Besi baru-baru ini.

MESKIPUN ramai tahu latihan ketenteraan memerlukan ketahanan mental dan fizikal yang kuat, tidak ramai berpeluang merasa sendiri pengalaman itu.

Bagi memberi pendedahan kepada orang ramai tentang latihan ketenteraan yang perlu dilakukan setiap anggota tentera, Persatuan Veteran Angkatan Tentera Malaysia (PVATM) buat jujung kalinya menganjurkan acara perlumbaan larian berhalangan, Warriors Challenge 2016. Acara itu juga bertujuan mempromosikan Kempen Tabung Pahlawan dan PVATM juga melihat acara itu sebagai pemangkin semangat bagi anak muda yang semakin hilang semangat patriotismenya.

Seramai 500 orang terdiri daripada pelbagai kaum dan peringkat umur serta pelancong luar negara menyertai acara itu yang diadakan di Universiti Pertahanan Nasional Malaysia (UPNM) baru-baru ini.

Acara itu merupakan salah satu pengisian kempen pada tahun ini dan mempunyai tiga objektif utama.

1. Meningkatkan kesedaran rakyat Malaysia terutama generasi muda terhadap perjuangan dan pengorbanan pahlawan negara dalam menjaga kedaulatan negara.
2. Untuk meningkatkan semangat dan sifat cintakan negara khususnya generasi baharu dengan cara mengimbas kembali kepayahan pahlawan negara menghapus ancaman komunis.
3. Untuk mendedahkan peserta kepada salah satu aspek latihan yang perlu dijalani anggota tentera dalam usaha memupuk ketahanan mental dan fizikal.



SEBAHAGIAN daripada pengamal media yang turut menyertai 'Warriors Challenge' di Universiti Pertahanan Nasional Malaysia (UPNM) Sungai Besi baru-baru ini.

Presiden PVATM, Tan Sri Mohd. Anwar Mohd. Nor berkata, keseluruhan bayaran masuk daripada peserta acara yang jujung kali diadakan itu akan disumbangkan kepada dana Kempen Tabung Hari Pahlawan 2016.

"Dalam Warriors Challenge 2016, peserta yang kita sasarkan kebanyakannya daripada generasi muda akan melalui halangan di kem askar sebenar yang sukar untuk orang awam mendapat akses sebelum ini.

"Selain menyeronokkan dan dapat memendama, acara ini juga dapat menyuntik semangat patriotisme apabila mereka merasakan sendiri sebahagian daripada latihan ketenteraan yang tentera kita jalani," katanya.

Bagi yang ingin menghidupkan sumbangan kepada Tabung Pahlawan, boleh salurkan kepada akaun CIMB Bank 8602-700-401 ataupun akaun Maybank 564717521826. Sekecil manapun sumbangan anda, besar pengertiamnya.

